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Do Bydgoszczy – „Brdą”. Jest odpowiedź w
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Zast?pca Dyrektora Departamentu Kolejnictwa w Ministerstwie Infrastruktury Jakub Kapturzak
odpowiedzia? na wystosowany przez Burmistrza Miasta M?awa S?awomira Kowalewskiego list poparcia
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dotycz?cy inicjatywy Bart?omieja Adamkiewicza z „Kolejowej M?awy”, który zbiera? podpisy pod petycj?
w sprawie utworzenia nowych po??cze? kolejowych przez M?aw?. Tych ostatnich prawdopodobnie w
najbli?szym czasie nie mo?emy si? spodziewa?.

Przypomnijmy – Bart?omiej Adamkiewicz postulowa? uruchomienie po??cze? kolejowych do
Bydgoszczy, które u?atwi? mieszka?com Pó?nocnego Mazowsza i Dzia?dowszczyzny komunikacj? z
tym oraz innymi polskimi miastami. Burmistrz Miasta M?awa S?awomir Kowalewski udzieli? poparcia tej
inicjatywie, wysy?aj?c stosowny list do Ministra Infrastruktury Andrzeja Adamczyka, i zach?ci?
mieszka?ców do podpisywania petycji. O szczegó?ach pisali?my TUTAJ.

W udzielonej burmistrzowi odpowiedzi Jakub Kapturzak podkre?li?, ?e „poci?gi kursuj?ce w relacji
Warszawa – Bydgoszcz – Warszawa przez Ciechanów, M?aw? kursuj? tras? objazdow?, a wynika to z
modernizacji linii kolejowej nr 3. Jest to zmiana o charakterze czasowym, do momentu zako?czenia prac
budowlano-modernizacyjnych oraz remontu dworca w Kutnie”. W dalszej cz??ci pisma czytamy, ?e
kolejowe po??czenia mi?dzywojewódzkie „co do zasady nie pe?ni? funkcji dowozowo-odwozowej do
miejsc pracy czy nauki, a ich g?ównym celem jest zapewnienie po??cze? pomi?dzy g?ównymi w?z?ami
komunikacyjnymi w kraju”, natomiast „przesiadki s? nieod??czn? cz??ci? publicznego transportu
zbiorowego, których nie ma mo?liwo?ci wyeliminowa?”. M?awianie mog? obecnie korzysta? m.in. z
poci?gu 1530/5130 „Brda” kursuj?cego na trasie Warszawa-Bydgoszcz. Zgodnie z aktualnym rozk?adem
jazdy, zatrzymuje si? on w M?awie o 7:49 w stron? Warszawy i o 19:35 w stron? Bydgoszczy.

O otrzymanej odpowiedzi burmistrz S?awomir Kowalewski niezw?ocznie powiadomi? Bart?omieja
Adamkiewicza z „Kolejowej M?awy”. „Jeszcze raz dzi?kuj? Panu za podejmowane starania na rzecz
m?awskich podró?nych i ?ycz? sukcesów w kolejnych inicjatywach” – napisa? na koniec listu.

KN / KSM

Adres źródłowy: https://mlawa.pl/artykul/do-bydgoszczy-brda-jest-odpowiedz-w-
sprawie-petycji

https://www.mlawa.pl/artykul/wiecej-polaczen-kolejowych-przez-mlawe-zachecamy-do-podpisania-petycji

